

《单词百科:grandchild是什么意思?grandchild怎么发音?grandchild的解释和用法》

英语单词grandchild是什么意思?grandchild怎么读?grandchild怎么发音?简答网为您整理了grandchild的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



grandchild怎么读

grandchild的读音:[' grænt ʃ a ɪ ld]

grandchild的意思

1、n.孙子;孙女;外孙;

grandchild的双语例句

1、 All the family attended the baptism of the first grandchild.

家庭所有成员都参加了第一个孙子的洗礼仪式.

2、We could steal a grandchild or two and go on a real cruise with you.

我们可以偷偷带走一两个孙子,跟你作一次真正的航行.

3、The day before the flood, her littlest grandchild had come down with malaria.

洪水前的一天,她最小的孙子得了疟疾病倒了.

4、She was my last living grandparent and I was her only grandchild.

她是我祖辈中最后一位离世的,我是她惟一的外孙.

5、He loves his grandchild very much.

他非常喜欢他的孙儿.

6、The household grew up, and ago too ages had passed, the grandchild arrived to visit.

多年过去,宝宝们长大,孙子孙女们也来到了世上.

7、Each stocking was among the first gifts she would give to her newest grandchild.

每一只都出现在她第一次送给新生的孙子孙女的礼物当中.

8、Ask the clerk in payroll to show you pictures of her new grandchild.

让工资处的人把她刚出生的小孙孙的照片拿给你看看.

9、We're taking our little grandchild away with us. We'll make sure he has the time of his life.

我们会把小孙子带走。我们一定会让他过得开心。

10、This is my grandchild.

这位是我的孙子.

11、The father buys, the son begs, the grandchild sells, and his son things.

父买、子修建、孙儿卖,重孙街上当乞丐.

12、 You don't know where your grandchild lives?

你是说你不知道你的孙女住哪儿?

13、 His grandchild is a naughty boy.

他的孙子是个淘气的男孩.

14、 Pablito , his only Grandchild, ran to greet him.

他唯一的孙子, 跑过来迎接他.

15、 For the beside 10 ages , we entertain our grandchild by making monkeymonkey tricks.

之后10年, 咱们扮鬼脸耍把戏让孙辈开心.

16、 She asked her grandchild to take care of the cat while she was away on holiday.

她要她的孙儿在她出外度假时,代为照顾那只猫.

17、 It's a boy. My parents are so delighted. It's their first grandchild.

是个男孩. 我父母好高兴.它是他们第一个外孙.

18、 And how does he expect to provide for my grandchild?

那他打算用什么来抚养我们的孙子?

以上是简答网为您整理的grandchild怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/grandchild>